
Proces-verbal
al sedintei Comisiei de culturi, culte gi educatie civica, relatii internationale gi
relajia cu societatea civila din cadrul CGMB din data de 01.04.2024, ora 14.00

§edinta Comisiei s-a desfa§urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinla WebEx, la sediul Primartei Municipiului Bucure9ti
din B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, sala de Consiliu, cam. 301.

Convocarea §edintei Comisiei a fost facuta la solicitarea doamnei pre§edinte
Manuela Muresan, in data de 29 maRie 2024.
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Au fost invitati, directorii §i §efii de serviciu ai direcjiilor din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General, pentru sus+inerea proiectelor aflate pe ordinea de
zi a 9edin+ei ordinare a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti din data de 02
aprilie 2024, ora 10.00 9i atribuite Comisiei de cultura.

Ordinea de zi:

Proiect de hotarare privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de emitere a
unei hotarari pentru transmiterea in proprietatea publica a Municipiului Bucure9ti a
imobilului situat Tn str. General Candiano Popescu nr. 2, sectorul 4, ’in vederea
revitalizdrtt Muzeului Tehnic Prof. Ing. Dimitrie Leonida

Inijiator – Primarul General at Municipiului Bucure9ti
Comisii
- Comisia de patrimoniu
- Comisia de cultura, culte si educatie civica, relatit internationale si relatia cu

societatea civila



- Comisia juridica 9i de disciplina
Proiect de hotarare privind aprobarea participarii Municipiului Bucure§ti Tn

calitate de Lider de parteneriat (Partener 1) in cadrul Acordului de parteneriat Tncheiat
cu Biblioteca Metropolitana Bucure9ti 9i alte 28 de biblioteci publice din tara pentru
depunerea proiectului „Finan+area bibliotecilor pentru a deveni hub-uri de dezvoltare a
competenjelor digitale” in cadrul Planului National de Redresare 9i Rezilienta, Pilonul
II, Componenta 7, Investi+ia 17 9i a cheltuielilor legate de proiect

Initiator – Primarul General al Municipiului Bucure9ti
Comisii
- Comisia economica, buget, finante §i credite externe
- Comisia de cultura, culte si educatie civica, relatii internationale si relatia cu

societatea civila
- Comisia juridica 9i de disciplina

Protect de hotarare privind Tmputernicirea pentru initierea procedurii
achizitionarii imobilului situat Tn strada Covaci nr. 8, sectorul 3, Bucuresti

Initiator – Primarul General al Municipiului Bucure§ti
Comisii
- Comisia de cultura, culte si educatie civica, relatii internationale si relatia cu

societatea civila
- Comisia de patrimoniu
- Comisia economica, buget, finante 9i credite externe
- Comisia juridica 9i de disciptina

Proiect de hotarare privind transmiterea Tn administrarea Teatrului “Excelsior” a
unei parIi din irnobilul identificat cu nr. cadastral 214136, situat in Str. Academiei, nr.
28-30, sector 1

Inijiator – Primarul General al Municipiului Bucure9ti
Comisii
- Comisia de cultura, culte si educatie civica, relatii internationale si relatia cu

societatea civila
- Comisia de patrimoniu
- Comisia juridica 91 de disciplina

Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului tarifelor practicate de catre
Opera Comica pentru Copii, institutie publica de cultura de interes local al Municipiului
Bucuresti

Initiator – Primarul General at Municipiului Bucure9ti
Comisii
- Comisia economica, buget, finante 9i credite externe
- Comisia de cultura, culte 9i educa+ie civica, relajii interna+ionale 9i relajia cu

societatea civila
- Comisia juridica 9i de disciplina

Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului tarifelor practicate de catre
Centrul Cultural “Patatele Brancovene9ti de la Portile Bucure9tiului”, sewiciu public de
interes local al Municipiului Bucure§ti

Inijiator – Primarul General al Municipiului Bucure9ti
Comisii
- Comisia economica, buget, finan+e 9i credite externe



- Comisia de cultura, culte si educatie civica, relatii internationale si relatia cu
societatea civila

- Comisia juridica 9i de disciplina

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, cuRed
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Buna ziua!
Avem cvorum, deci putem Tncepe 9edinta.
Avem destul de multe proiecte 9i timpul este destul de scurt 9i Tmi cer scuze ca

nu pot sa deschid camera.
Deci daca nu sunt observa+ii pe marginea ordinii de zi va rog sa supunem la vot
Multumesc!
Rog invitajii sa nu voteze, chiar daca va apare sondaj de vot. Voteaza nurnai

consilierii generali.

Doamna Vasilescu Floarea – Expert Direc jia Asisten fa Tehnica 9i Juridica –
Serviciul Asistare Comisii

Puteti vota ordinea de zi
Unanimitate de voturi.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Multumesc frumos Tncepem sa dezbatem 9i sa votam proiectele pe ordinea de
zi de maine a sedintei de Conslliu General.

La punctul 20 avem proiectul de hotirare privind solicitarea catre Guvernul
Romaniei de emitere a unei hotarari pentru transmiterea in proprietatea publica
a Municipiului Bucure9ti a imobilului situat Tn str. General Candiano Popescu nr.
2, sectorul 4, in vederea revitalizarii Muzeului Tehnic Prof. Ing. Dimitrie Leonida.

Ca de obicei o sa rog pe cineva din aparatul de specialitate sau dintre membrii
Comisiei cultura sa ne spuna cateva cuvinte. Am vazut ca este domnul consilier
general Valentin Necula pe care iI roy sa ne spuna cateva cuvinte despre proiect 9i
apoi daca sunt Tntrebari.

Domnul consilier Necula Valentin
Buna ziua!
va pot spune eu cateva cuvinte 9i ulterior pentru zona tehnica pot raspunde 9i

cet de la directie. Ag vrea sa vorbesc un pic despre oportunitatea, mai degraba decat
partea tehnica 9i ceea ce Tnseamna acest Muzeu cultural pentru Bucure9ti. Pe scurt
Muzeul tehnic este cel mai important muzeu tehnic din Romania prin numarul 9i
valoarea obiectelor detinute, dar informatiile le gasili 9i Tn raportul de specialitate pe
care Directia Cultura, Tnvatarnant, Turism Tmpreuna cu DirecTia Patrimoniu l-au
elaborat, el se afla Tn parcul Carol in zona Candiano Popescu. Motivul pentru care eu
am readus acest muzeu Tn discu+ie a Tnceput Tn 2022 cand Tn presa a aparut 9tirea ca
acest muzeu se va inchide, am facut o discutie cu cei de la muzeu Tn realitate exista o
subfinanjare. Dupa cum 9titi scrie 9i Tn raport, acest muzeu este administrat 9i Tn
patrimoniu Companiei de Stat Electrica Serv, care la randul este o subsidiara a
Electrica S.A. sunt ni§te companii care se ocupa de proiecte de energie Tn niciun caz
de administrare muzee. uitand-u-ma pe bugetul lor din 2022 la feI 9i Tn 2023 nu am
gasit, nu 9tiu ceva suplimentar pentru Tmbunatatirea acestei activita Ii in zona de muzeu
tehnic ceea ce cumva pare 9i 9i normal daca stam sa ne gandim este un rnuzeu, acolo



este o companie care se ocupa cu panouri eoliene 9i generare de energie 9i alte lucruri
tehnice. Acesta este un muzeu care trebuia administrat ca atare. Evident el are o
conducere de care cred ca toata lumea e multumita §i face ce poate la nivelul Tn care
sunt finantati acum, Tnsa eu consider ca merita reluata aceasta cerere catre Guvern
de a trece Tn administrarea municipiului Bucure9ti 9i Tn patrimoniu pentru a gasi solutii
de a-I moderniza, de a-I conserva mai bine toate exponatele 98 de a-I reda mult mai
bine cetatenilor. Acesta este motivul pentru care eu am reluat discu+ia. Ce pot sa va
spun este ca de a lungul anului au fost discu Iii Tntre Direcjia Patrimoniu 9i Juridic-ul
Electrica Sew, am avut discutii gi Consiliul de Administratie anul trecut cei drept 9i
exista intentia acestora de a-I muta catre primarie Tn scopul irnbunatalirii calita Iii
acestuia. intre timp, a mai trecut timpul s-au schimbat conduceri, mini9trii, nu am mai
avut recunosc o discu+ie recenta, Tnsa eu sper ca inten+ia tuturor este ca acest Muzeu
sa fie dezvoltat mai bine 9i Tn cazul Tn care in continuare nu este buget suficient alocat
pentru acest lucru sa fie dat catre noi.

va muttumesc §i va rog sa sus jineji acest lucru. A fost votat 9i Tn mandatul trecut
nu s-a ajuns Ia un raspuns al Guvernului, eu sper ca anul acesta sa fie un raspuns
pozitiv Tn cazul in care trece. va reamintesc ca e un proiect cu doua treimi, necesar
doua treimi deci rog toate grupurile sa studieze oportunitatea 9i sa voteze pentru a
ajuta acest Muzeu.

Multumesc mult!

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Multumesc si eu.
Daca din partea aparatului de specialitate mai este ceva de adaugat?

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Mai am eu ceva de spus doamna pre9edinte.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte §i
educatie civica. retatMternamo Ma relatia cu societatea civila

va rog. Da, treceam imediat 9i la dumneavoastra. va rog daca aparatul nu are
nimlc, va rog.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
A9tept daca trebuie, nu-i o problema.

Doamna consilier Muresan Manueta – Presedinte Comisla de cultura culte si
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Nu, am Tntrebat numai daca din partea aparatului mai e ceva de adaugat la
prezentare. vad ca nu 9i va dau cuvantul.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Multumesc!
Deci da, proiectul este un proiect pe care eu personal I-am ini+iat Tn 2015, deci

va fi a treia cerere catre Guvern ca sa fiu mai exact. De fapt noi Tncercam sa obtinem
de la Electrica acest muzeu 9i sigur ca poate a treia oara va fi cu noroc.



Domnul consilier Necula Valentin
Ce voiam sa spun este, ca noi am avut oficial discutii cu Consiliul de

Administratie de acolo. Au venit inclusiv Tn. .... . ..

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Da, domnul Necula, Tnainte sa descoperiti dumneavoastra Consiliul General

am...eu. Nu-i problema

Domnul consiller Necula Valentin
Uita{i-va 9i Tn raportul de specialitate nu este asumat de mine, este scris doar 9i

Tn referatul de aprobare este acela9i lucru, dar cererea mea, deci nu am niciun interes.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Ar parea o chestiune mare aveam....... domnul Necula nu v-am spus ca e ceva

asumat de dumneavoastra, ca nu am avut o discu+ie politica acum. Am spus doar ca
poate a treia oara va fi cu noroc.

Domnul consilier Necula Valentin
Sper 9i eu.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
§i am zis ca sunt de acord cu acest proiect.

Domnul consilier Necula Valentin
Multumesc si eu.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Printr-o noua Tncercare poate ne iese.
Multumesc!

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura. culte si
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Multumesc si eu.
Daca nu mai sunt intewen{ii o sa va rog sa votam.

Doamna Vasilescu Floarea – Expert Direc+ia Asisten+a Tehnica 9i Juridica –
Serviciul Asistare Comisii

Puteji vota proiectul de la punctul 20.
Rog membrii comisiei sa T9i exercite op+iunea de vot. Nu avem un vot. Doamna

consilier Tudor Mirona a parasit platforma digitala.
Multumesc
6 voturi pentru, 1 vot abjinere, proiectul are aviz favorabil.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura. culte si
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Nu o mai vad pe doamna consilier Tudor pe platforma. Mergem mai departe.



Domnul consilier Necula Valentin
Multumesc frumos tuturor.
O zi buna.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura. culte si
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

La revedere multumim si noi.

Proiectul numarul 30 de pe ordinea de zi - proiect de hotarare privind
aprobarea participarii Municipiului Bucure9ti Tn calitate de Lider de parteneriat
(Partener 1) in cadrul Acordului de parteneriat Tncheiat cu Biblioteca
Metropolitana Bucure9ti 9i alte 28 de biblioteci publice din !ari pentru depunerea
proiectului „Finanjarea bibliotecilor pentru a deveni hub-uri de dezvoltare a
competen+elor digitale” in cadrul Planului Na+ional de Redresare 9i Rezilien@,
Pilonul II, Componenta 7, Investi}ia 17 9i a cheltuielilor legate de proiect.

Pentru inceput a9 vrea sa te rog pe cineva sa ne prezinte Tn cateva cuvinte noua
9i mai ales cetajenilor proiectul, dupa care vom avea intervenjiile, Tntrebarile 9i
observajiile. va rog.

Domnul Dinica Sebastian
Buna ziua!
Sunt expert in cadrul Directiei Generale Management Proiecte cu Finan+e

Externa. Acest proiect, finantarea bibliotecilor pentru a deveni hub -uri de dezvoltare a
competen{elor digitale T9i propune sa imbunata{easca pe de o parte competenjele
digitale de baza ale persoanelor din zone defavorizate 9i pe de alta parte sa contribute
la dotarea cu echipamente IT&C 9i tehnice ale bibliotecilor partenere cu scopul de a
cre9te activitatea acestora pentru publicul !inta. Acest proiect are trei obiective
specifice:

Odata renovarea 9i echiparea cu calculatoare 9i echiparnente tehnice Bibliotecii
Metropolitane Bucure9ti 9i transformarea acesteia Tntr-un hub de dezvoltare a
competentelor digitale.

Schimbarea, modernizarea echipamentelor informatice pentru 28 de biblioteci
din tara §i dezvoltarea competenjelor de baza Tn domeniul digital, comunicare,
educa jie Tn domeniul mass media, creare de conjinut digital pentru un numar de 2500
de cetateni din zonele defavorizate

Valoarea maxima eligibila a proiectului este de 2.228.842 lei respectiv 451.000
€ 1a cursul prevazut Tn ghidul solicitantului. Biblioteca Metropolitana Bucure§ti are o
valoare maxima eligibila de 845.082 lei, respectiv 171.000 €, iar celelalte 28 de
biblioteci din !ara au valoare maxima eliglbila de 1.383.760 lei, respectiv 280.000 €.
Daca sunt Tntrebari, va rog.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Multumesc frumos!
Daca doamnele §i domnilor au Tntrebari ? nu sunt Tntrebari, deci putem trece la

vot. va mul+umesc frumos ca aTi parttcipat la 9edinTa noastra 9i ne-ati dat lamuririle
necesare

Multumesc frumos



Doamna Vasilescu Floarea – Expert DirecTia Asisten la Tehnica 9i Juridica –
Serviciul Asistare Comisii

Pute Ti vota proiectul de la punctul 30.
Rog membrii comisiei sa T9i exercite opjlunea de vot. Nu avem un vot. Domnul

consilier Hazarian Constantin a parasit platforma digitala.
Multumesc!
7 voturi pentru, 0 vot abjinere, proiectul are aviz favorabil.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura. culte si
educatie civica. relatii internationate si relatia cu societatea civila

Multumesc frumos.

Proiectul numarul 38 - proiect de hotarare privind imputernicirea pentru
ini+ierea procedurii achizijionirii imobilului situat Tn strada Covaci nr. 8, sectorul
3, Bucure§ti.

Cine ne poate prezenta foarte pe scurt proiectul?

Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cultura. ’invatamant.
Turism

Buna ziua!
Raluca Alexandrescu sunt de la Directia Cultura, ’invatamant. Turism - Serviciu

Cultura
Este un imobil monument istoric pentru care Comisia 9i-a exercita dreptul de

preemptiune. Avand Tn vedere ca este Tn proximitatea monumentului Curtea Veche
care este acum Tn consolidare 9i reabilitare 9i punere Tn valoare, achizitionarea acestui
imobil are Tntregii oarecum aria monumentului istoric 9i ar veni cu un plus de valoare.
Acesta este motivul pentru care Comisia a decis exercitarea dreptului de preemjiune.
Conform procedurii noi acum doar supunem atentiei Consiliului acest fapt 9i a9teptam
decizia.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura. culte si
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Multumesc frumos
Daca sunt Tntrebari? nu sunt. Atunci o sa va rog sa trecem la vot.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura. culte si
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Numai o secunda doamna consilier Davidescu, ati Tntrebat ceva?

Doamna consilier Davidescu Monica Mariana
lertati-ma cred cd nu s-a auzit. Ce este Tn acest moment acolo Tn strada Covaci?

Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cultura. invatamant
Turism

Nu este nimic, are funcjiune de spajiu comercial la parter 9i imobil de locuit.

Doamna consilier Davidescu Monica Mariana
Locuiesc persoane acolo?



Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cultura, Tnvatamant,
Turism

Cred ca da, nu sa va spun. Probabil ca locuiesc, dar vor sa vanda.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, cu Lte si
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Din ce am vazut sunt doi ceta+eni straini proprietari. SpajluI ori este Tnchiriat,
orE

Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cultura, invatamant,
Turism

Da, nu 9tiu exact sa va spun cine, ce.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte §i
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

. . . ......ar doresc sa vanda, au intrat la Comisia de.... .

Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cultura, Tnvatamant,
Turism

Sigur ca da, 9i-au exprimat intenjia de vanzare.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura. culte si
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Dumnealor doresc sa vanda 9i noi ca primarie putem sa facem.....

Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cuttura, 'invatamant,
Turism

Legea nr. 442 ne ofera aceasta oportunitate sa ne. .......1a vanzare 9i daca sigur,
statul nu vrea 9i statul nu 9i-a exercitat acest drept atunci TI transfera Ia noi.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Multumesc frumos.

Doamna Vasilescu Floarea – Expert DirecTla Asistenla Tehnica 9i Juridica –
Serviciul Asistare Comisii

Puteti vota proiectul de la punctul 38
Ne mai trebuie un vot din online. Doamna Tudor Mirona, va rog frumos sa va

exercitati votul.

Doamna consilier Tudor Mirona
S-a consemnat votul?

Doamna Vasilescu Floarea – Expert Direc jia Asisten@ Tehnica §i Juridica –
Serviciul Asistare Comisii

Da, s-a consemnat
Domnul Hazarian a parasit platforma online
4 voturi pentru, 3 ab}ineri, proiectul are aviz favorabil.



Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura. culte si
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Multumesc!

Trecem la proiectul urrnator 40 - proiect de hotarare privind transmiterea in
administrarea Teatrului “Excelsior” a unei pirIi din imobilul identificat cu nr.
cadastral 214136, situat in Str. Academiei, nr. 28-30, sector 1.

De asemenea o sa va rog sa prezentam pe scurt proiectul. Probabil ca tot de la
Directia Culturala doamna Alexandrescu

Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cultura, 'invatamant,
Turism

Aici este vorba despre bucata aceea de 20% pe care Teatrul Excelsior o are in
administrare, dar care ea nu a fost efectiv identificata fizic. Ei stau acolo, se folosesc
la acel spa liu, dar nu au un act administrativ care sa reglementeze acest lucru. Noi
facem asta, Tncercam sa reglementam pentru spatiile pe care ei le folosesc efectiv in
acel imobil. §titi ca e o poveste mai veche imobilul acesta a fost, de fapt terenul a fost
dat in concesiune unei firme care a construit tot acest imobil si a ramas sa foloseasca
pe 50 de ani, 49 de ani, nu 9tiu exact, acest imobil facand 9i pentru Municipiul Bucure9ti
ace9ti 20% sa se mute Teatrul Excelsior care inainte era acolo pe terenul acela avea
imobilul, avea teatrul. Nu s-a facut o hotarare de Consitiu pana la momentul asta 9i
acuma Tncercam sa putem totu9i, sa intram Tn legatitate cu ei, ca e nu mai pot locui
acolo fara un act administrativ clar, care sa delimiteze spatiile pe care le folosesc 9i
astfel i9i pot objine ni9te autorizajii de funcjionare necesare 9i legale. Deci este destul
de important sa aiba un act administrativ care sa reglementeze spatiile pe care le
folosesc. Ei n-au reu9it sa-9i ia Autorizatia pentru Incendiu din cauza ca nu au un act,
plus ca nu pot face anumite investitii, ca nu au in administrare

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
educatie civica. Mfinternationate si relatia cu societatea civi15

Exact. Nu au baza legala pentru cheltuieli administrative. Domnul consilier
general Olteanu a pus o Tntrebare. Nu 9tiu, a fost o problema tehnica 9i nu cred ca a
auzit nimeni Tntrebarea. Eu nu am auzit-o.

Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cultura. Tnvatamant
Turism

La noi nu s-a auzit.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura. culte si
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Nu 9tiu daca Tntrebarea era pentru punctul anterior sau la acesta. O sa-1 rog sa
ne spuna.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Acum se aude?

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Acum da, se aude



Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Am inteles. Nu e o problema, ca deja se vota, deci nu este o problema, o sa

pun Tntrebarea din nou. Oi acurn o sa am 9i a doua Tntrebare vizavi de acest proiect.
Deci mai Tntai vizavi de proiectul care a fost deja votat avizul. Ati spus ca acea cladire
va Tntregi Curtea Veche. Ce 9tirn noi despre cladirea respectiva din punct de vedere
istoric doamna Alexandrescu?

Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cultura, invatamant,
Turism

Vorbim de strada Covaci nr. 8.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
BineTnteles ca vorbim de Covaci nr. 8.

Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cultura, Tnvatamant,
Turism

Avem o recomandare de la Muzeul Municipiului Bucure§ti 98 din partea Directiei
Investitiei care este Tn comisie, ei au sustinut ca este necesara achizitionarea acestui
imobil. Mai multe nu a9 putea sa va spun, noi Tinem doar secretariatul. O sa Tncerc sa
aftu mai multe informatii

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Eu am Tnteles, dar va dati seama un pic cam cum sur\a, adica au spus ca ar fi

bine sa cumparam. Bun, sigur ca da. Dar de ce?

Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cultura. Tnvatamant
Turism

La proiect, cred ca in spatele proiectului sunt recomandarile

Domnul consitier Olteanu Cristian Marian
Acestei cladiri
Care ar fi necesitatea acestei cumparari?
Vizavi de acest proiect cu Excelsior. Doamna Alexandrescu, ma in§el eu foarte

tare sau asta este o chestiune de foarte multi ani a Teatrul Excelsior?.

Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cultura, Tnvatamant,
Turism

Este o chestiune de foarte multi ani.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Pai, 9tili de ce nu s-a facut pana acum acest act?

Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cultura. invatamant
Turism

Asta nu a9 putea sa va spun.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Pai, cum? ca au fost o gramada de litigii acolo, au fost o gramada de lucruri ... .



Doamna Alexandrescu Raluca- 9ef serviciu Direc jia Cultura, Tnva+amant,
Turism

Exista

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
O gramada de lucruri cu vechiul proprietar.

Doamna Alexandrescu Raluca- 9ef serviciu DirecTia Cultura, inva+amant,
Turism

Exista. Nu e proprietar, e concesionar.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Da, concesionar. Erau probleme mari legate de contractul acelui concesionar 9i

o gramada de litigii care dureaza de, undeva Ia 12 ani, daca nu mai mult.

Doamna Alexandrescu Raluca- 9ef serviciu Direc jia Cultura, inva+amant,
Turism

Da aveti dreptate. Nu 9tiu despre litigiul care dureaza atat de mult, eu 9tiu ca
exista ni9te litigii pe cheltuieli de intre+inere. ... .

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Pe utilizarea accesului la sala, pe multe alte probleme.

Doamna Alexandrescu Raluca- 9ef serviciu Direcjia Cultura, Tnvalamant,
Turtsm

De aici pornesc ei, T9i masoara acolo Tn teritoriu.. .

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Noi am contestat. . . .

Doamna Alexandrescu Raluca- 9ef serviciu DirecTia Cultura, inva+amant,
Turism

Noi Tncercam acum. .. ..

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Au fost multe probleme.

Doamna Alexandrescu Raluca- 9ef serviciu DirecTia Cultura, Tnva+amant,
Turism

Exista. Noi doar Tncercam totu9i sa reglementam Ia un moment dat in viaja asta
aceasta situatie

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Doamna, am vrut sa va rog 9i pe dumneavoastra prezentand acest caz, ca ar fi

foarte frumos sa ne prezentaji Tntregul tstoric colegilor no9tri, ca poate nu iI cunosc to+i.
Eu fiind mai batran a9a, cunosc problemele, dar poate ceilalji nu 9i vor vota fara sa
aiba toate informatiile



Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cultura. Tnvatamant
Turism

Da a9a este. Eu am fost corecta 9i am spus ca exista.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Nu am spus ca nu sunteti corecta, am spus doar sa detatiati mai mult Tn

prezentare .

Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cultura, invatamant.
Turism

Da. Adica noi am ajuns sa facem acest proiect ca sa reglementam Tntr-un feI
9ederea tor acolo. E o problema mult mai adanca nici nu a9 putea sa ma lansez eu in
prea multe discu Iii. Nu 9tiu pana unde mi se Tntinde mie Tn aceasta spe@ atribu Iia.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Ar putea sa Tntrebe unul din colegii no9tri, domnule, dar de ce fix astazi pe 1

aprilie 2024 veni Ti sa reglementaji asta 9i de ce nu aji facut-o pe 1 aprilie 2020 sau
2023?

Doamna Alexandrescu Raluca- sef serviciu Directia Cultura, ’invatamant,
Turism

Pentru ca acum am identificat aceasta solutie, sa dam fix ce folosesc ei, sa nu
ne mai legam de contract, sa ne mai legam de nimic altceva, decat de faptul ca et
folosesc acele spajii 9i sa Ie dam in administrarea, astfel Tncat sa poata spune acum,
nu a exista legislajia asta atat de stricta pe siguranja la incendiu, la situajii de urgenta
de genul asta 9i au putut sa paleze prin noi anul asta de.......acum nu se mai poate,
legile sunt foarte clare, sunt la obiect 9i ei au nevoie de un act de administrare ca sa
poata sa mearga sa funcjioneze legal acolo.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Deci pe scurt, abia acum am putea sa ne gandim la aceasta idee. Nu s-a

Tntamplat nimic nou, ci acum a venit ideea. Da am in+eles.
va multumesc!

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura. culte si
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Multumesc si eu
Putern trece la vot daca nu mai sunt Tntrebari. Poate mai sunt, poate m-am grabit

eu. fmi cer scuze, sunt cu ochii pe ceas, este singur.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Multumesc!
Am Tn+eles. Poate s-au lamurit acuma toti colegii, vor vota Tn con9tiin@ de cauza

Doamna Vasilescu Floarea – Expert Direc jia Asisten@ Tehnica §i Juridica –
Serviciul Asistare Comisii

Puteti vota



Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Pentru ca nu vad votul , va vol spune verbal Ga ma abjin.

Doamna Vasilescu Floarea – Expert DirecTia Asisten@ Tehnica 9i Juridica –
Serviciul Asistare Comisii

Domnul Olteanu v-a aparut votul exprimat online.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura. culte si
L relatii internationale si relatia cu societatea civila

sa mai spunem inca o data rezultatul.

Doamna Vasilescu Floarea – Expert DirecTia AsistenTa Tehnica 9i Juridica –
Serviciul Asistare Comisii

4 voturi pentru, 3 abjineri, proiectul are aviz favorabil.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
edLe ica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Multumesc frumos.
Proiectul de la punctul 51- proiect de hotirare privind aprobarea

cuantumului tarifelor practicate de catre Opera Comica pentru Copii, institu Pe
publici de culturi de interes local al Municipiului Bucure§ti.

Daca este cineva de la Opera Comica, sa ne prezinte modificarile?

Domnul Gruia Madalin – reprezentant Opera Comica pentru Copii
Buna ziua.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Buna ziua!
va rog sa va prezentaji.

Domnul Gruia Madalin – reprezentant Opera Comica pentru Copii
Madalin Gruia este numele meu, sunt §ef birou Promovare Organizare.
Sunt trei categorii de prejuri care s-au schimbat. Una dintre ele este la tiparituri

pentru ca s-au marit tarifele pu jin in produc+ie in tot ce a tinut de partea aceasta si am
solicitat marire pentru caietele program. A doua este o chestiune foarte tehnica. La
petrecerile de zi de na9tere parin+ii solicita ni;te animatori 9i atunci am pus posibilitatea
ca acestea sa fie achitate evident tot la noi. De aceea este o cre9tere de tarif practic
nu a crescut tariful la petreceri, ci pentru ace§ti animatori posibili, doar la cerere si
singura cre9tere realmente este la cateva abonamente pentru ca acolo solicitarile sunt
foarte mari lumea Tn ultimul timp vazand ca spectacolele sunt soldau prefera varianta
de abonament pentru ca noi rejinem tot timpul locuri pentru abonati.

Multumesc mult!
va stau la dispozi jie pentru Tntrebari.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura. culte si
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Multumim!
Daca sunt intrebari? va rog.



Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cultura, culte 9i
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Am eu o Tntrebare va rog frumos doamna pre§edinte.
Am in+eles ca se fac petreceri acolo. Sunt petreceri tematice pentru copii
?sau

Domnul Gruia Madalin – reprezentant Opera Comica pentru Copii
Petreceri de zi de na9tere pentru copii Tn trei variante, cu escape, cu aventura

parc sau cu spectacol. Ei practic au o sala dedicata unde T9i pot aduce ei bineTnjeles
tortul 9i alte lucruri, noi le punem la dispozi jie serviciile noastre doar

Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cultura, culte 9i
educatie civica, relatii internationale st relatia cu societatea civila

Da am Tnteles.
Multumesc mult

Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cultura, culte 9i
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Restul tarifelor raman la feI, de aceea solicitam cre§tere doar aici.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
educatie civlca. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Multumesc frumos!
Propun sa trecem la vot.

Doamna Vasilescu Floarea – Expert Direcjia Asisten+a Tehnica 9i Juridica –
Serviciul Asistare Comisii

Puteti vota
Au parasit platforma online doamna consilier Tudor Miruna, domnul consilier

Hazarian Constantin si domnul consilier Olteanu Cristian Marian.
4 voturi pentru, 1 vot ab+inere, proiectul are aviz favorabil.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

E bine ca mai avem cvorum
Multumesc!
Proiectul de la punctul 52 §i ultimul - proiect de hotirare privind aprobarea

cuantumului tarifelor practicate de catre Centrul Cultural “Palatele
Brancovene§ti de la Porjile Bucure§tiului“, sewiciu public de interes local al
Municipiului Bucure9ti.

Daca este cineva sa ne prezinte foarte pe scurt modificarile?

Domnul Robert Hristea - director administrativ Palatele Brancovenesti
Buna ziua doamna pre§edinte.
Proiectul supus dezbaterii astazi prevede pe de o parte actualizarea tarifelor cu

precadere a tarifelor privind activitalile de vizitare, ghidaj, parcare, fotografiere, care
nu au mai fost actualizate din anul 2021. Aceasta actualizare presupune o majorare a
acestor Tntre 14 si 100% cea mai mare crestere fiind cea de 100% de la 4 lei la 8 lei
pentru activitatea de ghidaj Tn limba romana. Pe de alta parte in baza unor solicitari



venite de la diverse parti interesate la nivelul institu+iei s-a creat o noua lista de tarife
pe care o supunem dezbaterii, o lista care cuprinde tarife pentru activitali precum
folosirea temporara a salilor, a restaurantelor, filmari de spoturi publicitare, servicii de
cazare sau chiar utilizarea spatiilor exterioare, pentru evenimente sau festivaluri 9i a9a
mai departe.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura. culte si
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Mu ltumesc!
Daca sunt intrebari, va rog.

Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cultura, culte 9i
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Am eu o Tntrebare va rog frumos doamna pre9edinte.
TI rog pe domnul director sa ne explice 9i noua cum au facut aceste majorari,

adica au facut ni9te evaluari au facut ni9te analize comparative cu alte institutii de
profil? pentru ca am auzit de majorari de suta la suta am auzit de ni9te tarife pe care
nu le vad si am mai zis ceva de niste restaurante. Eu am fost la Palatele Brancovenesti
9i nu am vazut niciun restaurant pe acolo. Nu 9tiu despre ce majorari e vorba sau
despre ce unitaTi. Poate ne detaliaza un pic domnul director,

Multumesc!

Domnul Robert Hristea - director administrativ Palatele Brancovenesti
Sigur. Majorarile s-au facut prin compara+ie cu alte institujii de acela9i feI. S-a

creat o comisie la nivelul institutiei care a analizat cum au crescut tarifele de la celelalte
institutii subordonate Consiliului General gi nu numai, institutii de profil nationale din
Bucure9ti, iar pentru celelalte activitati, cele aditionale care nu existau in lista de tarife
ale institutiei pe de o parte s-a +inut cont de Hotararea nr. 108 a Consiliului General din
2023 care stabile9te taxele 9i tarifele locale, in principiu s-a +inut cont de anexa 2 taxele
de folosin@ temporara a spa+iilor exterioare, ocuparea domeniului public, asta pentru
tarifele pe care le propunem pentru spa+iile exterioare, pentru organizare de festivaluri
9i evenimente, ce-i drept la cele doua restaurante care acum sunt inchise, nu
functioneaza vom veni cu o propunere Tn viitorul foarte apropiat pentru scoaterea lor
la licitatie spre Tnchiriere insa dorirn ca pana atunci pe baza solicitarilor sa avem ni9te
tarife pentru o folosin@ temporara de o zi, maxim doua zile pentru diverse evenimente
Decl nu de restaurant. Ce-i drept pentru demersul despre care va spuneam am solicitat
o evaluare realizata de un evaluator ANEVAR care a venit cu tarifele, cu prejul piejei
pentru Tnchirierea unor astfel de imobile 9i Tntr-adevar preturile sunt cam mari zic eu
pe ce propunem acum faIa de ce a ie9it din evaluarea specialistului, ’insa evaluarea a
venit dupa ce s-au transmis catre dumneavoastra tarifele pe care le propunem astazi.

Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cultura, culte 9i
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

lertati-ma ca intervin. De ce ne puneti pe noi sa tot votam pe aceste cre9teri
succesive? in cazul de fata pentru ca putea+i sa ne introducem sau sa ne aduce li la
cuno9tinta cel pu{in noua comisiei existenta unei astfel de raport 9i sa luam Tn
considerare sau pentru ca stam acum, votam un tarif ,dupa care veniji dumneavoastra
cu raport de evaluare 9i iar modificam tarifele. Oricum nu 9tiu cum Tnchiriati
dumneavoastra restaurant pentru ca nu am vazut niciun restaurant, dupa cum va
spuneam, totul e Tnchis, chiar am vrut sa beau un suc 91 nu am avut de uncle de acolo



din zona. Aveti personal care deserve9te restaurantul sau cum func+ioneaza sau
Tnchiriaji doar spaTii?

Domnul Robert Hristea - director administrativ Palatele Brancovenesti
Nu. Pentru a putea Tnchiria pe terrnen lung spajiul procedura este diferita 9i

necesita o licitajie publica Tn vederea Tnchirierii acesteia.

Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cultura, culte 9i
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

DaTi-mi 9i mie va rog.. . .. . .

Domnul Robert Hristea - director administrativ Palatele Brancovenesti
. ..sa func+ioneze efectiv ca un restaurant. Noi propunem spre votare folosinta

temporara pentru organizarea unor evenimente Tn spajiile de acolo, evenimente
private. Sunt foarte multe solicitari de aceasta natura

Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cultura, culte 9i
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Deci, nu pe luna septembrie. Am in+eles. Deci nu lunar se face. ca ai nevoie o
zi sau doua si atunci... .

Domnul Robert Hristea - director administrativ Palatele Brancovenesti
Exact. Propunerile sunt pentru asta.

Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cuttura, culte 9i
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Am inteles.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Se vor organiza 9i nunji acolo 9i botezuri 9i ce va mai fi.

Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cultura, culte 9i
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civita

Stiti cum este doamna?
va rog,

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comista de cuttura. culte si
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

sa deschideti restaurantele acestea mai aveti nevoie de aprobarea Consiliului
sau numai de tarife? ca sa le redeschidett?

Domnul Robert Hristea - director administrativ Palatele Brancovenesti
Ca sa redeschidem restaurantele cu activitate efectiva de restaurant a la cart

este nevoie de un alt proiect de hotarare de Consiliu General §i cu aprobarea
proprietarului spa+iilor pentru demararea procedurii de licitajie publica Tn vederea
inch irierii



Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
educa jie civica, relaTii interna{ionale 9i rela Tia cu societatea civila

Eu a9 avea o Tntrebare, pentru ca a spus de restaurante. De ce vrern neaparat
sa Tnchiriem cu noaptea restaurantul sau cu ziua? pentru ca acolo vor fi nunji 9i domnul
consilier general Nicolae oricum nu ar putea sa beau un suc. Eu ii injeleg punctul de
vedere si sunt de acord, dar daca acolo, dar daca dumnealui nimere§te o data cand
eu nunta acolo Ia restaurant tot nu ii da nimeni suc. De ce vrem sa facem lucrul acesta?

Domnul Robert Hristea - director administrativ Palatele Brancovenesti
in principiu pentru a cre9te veniturile institujiei cam asta este logica.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Da, dar cumva sa faci nunn in timp ce aljii viziteaza sau sunt cu copii Tn parc,
parca nu prea e..... practic se cam bat cap in cap activitalile. Eu nu zic ca e bine ca
sunt Tnchise restaurantele, zic ca nu e bine ca le deschidem pentru nun Ii. Poate ca ar
trebui

Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cultura, culte 9i
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Asta spuneam 9i eu.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Poate ar trebui sa nu se Tntample acolo.

Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cultura, culte 9i
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civita

Asta spun 9i eu doamna pre9edinte.

Domnul Robert Hristea - director administrativ Palatele Brancovenesti
Discutia nu era despre evenimente private de tipul nuntilor sau botezurilor ci 9i

pentru conferin Te pentru diverse activita Ti care nu sunt din aria asta a evenirnentelor
familiale. adica nu discutam doar de nunti, botezuri si oricum orice feI de Tnchiriere sau
orice feI de discujie de genul asta referitoare la punerea la dispozitie a spa+iilor intra in
ni9te comisii interne care sunt dezbatute. Efectiv nu se Tntampla in incinta.

Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cultura, culte 9i
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

lerta ji-ma ca va intrerup, dar pana la urma acum, ca tot n-o sa beau eu
niciodata suc acolo daca e nunta, dupa cum blne zicea doamna pre9edinte mi-ar
placea totu9i sa beau apa acolo 9i poate sa stau sa nu 9tiu sa privesc peisajul sau sa
admir coloanele Palatului, asta apropo de ce mi-a zis doamna pre9edinta. Dar pana la
urma daca sa zicem ca organizezi o nunta acolo Palatul se mai viziteaza cat timp este
un eveniment privat acolo? ca de fapt Ia asta ne referim.



Domnul Robert Hristea - director administrativ Palatele Brancovenesti
Da sigur, nu exista niciun feI de impediment. Cele doua restaurante sunt

separate efectiv de Palat 9i de Muzeu, nu sunt in incinta Muzeului, sunt doua
construcjii separate doua imobile separate, unul la intrarea Tn curte 9i unul Tn curtea
interioara, este vorba despre Vila..... .

Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cultura, culte 9i
educa+ie civica, relajii interna+ionale 9i relajia cu societatea civila

Eu le stiu

Domnul Robert Hristea - director administrativ Palatele Brancovenesti
Deci, nu Palatul, nu este in Palat.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte §i
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Parcarea este comuna? au parcare?

Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cultura, culte 9i
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Eu 9tiu ca este o parcare.

Domnul Robert Hristea - director administrativ Palatele Brancovenesti
Parcare este . . . . . .

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura. culte si
educatie civica. relatii internationale si relatia cu soctetatea civila

Adica, daca vin 100 de familii la nunta cei care vin sa viziteze nu mai au unde
sa se parcheze. Mi se pare ca nu.....

Domnul Robert Hristea - director administrativ Palatele Brancovenesti
incepe sa scada numarul de vizitatori ai parcului, nu ai muzeului pentru ca

Muzeul nu are program pana Ia 22:00 noaptea, iar parcare exista cu spajii suficiente
sunt 56 de locuri de parcare organizate, plus spa liu pe alei, in plus parcarea se
plate9te, adica sunt venituri Tn plus pentru institu;ie.

Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cultura, culte 9i
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Oricum parerea mea este ca ar trebui sa face Ii un regulament Tn privinja asta.
Daca sunt evenimente private sa fie evenimente private, daca vor vizitare 9i tot a9a,
pentru ca altfel mi se pare ca e un amalgam. Eu vreau sa vizitez, dar 9i Ti deranjez pe
ei 9i ei pe mine. Sincer va zic. asta ca... .

Domnul Robert Hristea - director administrativ Palatele Brancovenesti
Ma scuzaji. Dorin ja noastra este ca, cat de curand sa putem sa Tnchiriem pe

termen lung 9i cele doua spajii sa func+ioneze ca restaurante pentru vizitatori. Asta
este dorin{a noastra. Procedura este pu{in mai complicata, va repet este nevoie de
acordul proprietarului imobilelor care este statul roman nu Consiliul General al
Municipiului Bucure9ti. Noi am identificat o oportunitate de a face venituri 9i Tn perioada



asta cat ne luptam cumva cu mecanismele de a avea aprobarea proprietarutui pentru
a le putea Tnchiria ca restaurante.

Domnul consilier Nicolaie George - Secretar Comisia de cultura, culte 9i
educatie civica, relatii internationale si relatia cu societatea civila

Oricum ar fi eu raman la parerea mea adica trebuie facut un program foarte
strict ca sa nu mai Tncurcam lucrurile acolo, indiferent ca vor functiona ca restaurante
Pi restaurantele cand vor functiona Tn caracter permanent vor avea evenimente de tipul
nunti, conferinte 9i a9a mai departe, adica trebuie sa fiji un pic aten+i la aspectele astea

Multumesc mult!

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
educatie civica. relatii internationale si relatia cu societatea civila

Multumesc si eu
Daca mai sunt Tntrebari?
Ti mul{umim domnului director pentru prezenla 9i putem trece la vot.

Doamna Vasilescu Floarea – Expert DirecTia Asisten R Tehnica 9i Juridica –
Serviciul Asistare Comisii

Tnainte de vot vreau sa va anunt ca avem o prezen@ de doar cinci membri ai
comisiel, domnul consilier Olteanu Cristian Marian, doamna consilier Tudor Miron si
domnul Hazarian Constantin, nu mai sunt online

Puteti vota
1 vot pentru, 4 voturi abjineri, proiectul are aviz nefavorabil.

Doamna consilier Muresan Manuela – Presedinte Comisia de cultura, culte si
educatie civica. rMiternationale si relatia cu sociM civila

Multumesc frumos!
Acesta a fost ultimul proiect.
Muljumesc foarte mult Tn prirnul rand durnneavoastra doarnnelor 9i domnilor

consilieri, aparatului de specialitate pentru prezentare, doamnei Vasilescu §i colegilor
de la IT pentru prezenTa.

Ne vedem maine la sedinta de Consiliu.
Declar sedinta Tnchisa
Sedinta s-a Tncheiat Ia ora 14.55.

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu rezultatele generate
de platforrna online de videoconferin{a WebEx pe care s-a desfa9urat 9edlnta, precurn
9i pe baza votului exprimat verbal de catre consilierii generali

Pre§edinte,
Muresan Manuela

Secretar,
Nicolaie George


